
  
Boabonden   bepleiten   uniforme   richtlijn   voor   handhaving   van   de   nieuwe   
Corona-toegangsregels.    

1.    Uniforme   handhavingsrichtlijn.    
De   Boabonden   zien   nu   al   burgemeesters   individueel   bepalen   of   zij   wel   of   niet   strikt   
gaan   handhaven   op   de   Corona-toegangsregels,   zoals   die   gelden   per   25   september.   
Los   van   de   keuze   of   er   wel   of   niet   strikt   gehandhaafd   gaat   worden,   vinden   wij   het   
van   het   grootste   belang   dat   in   heel   Nederland,   dus   in   alle   gemeenten,   op   dezelfde   
wijze   wordt   gehandhaafd.   Deze   maatregel   is   omstreden,   en   verschillen   in   
handhaving   zal   de   discussie   en   de   onvrede   alleen   maar   voeden.   Dat   is   onwenselijk  
en   bemoeilijkt   het   handhaven   alleen   maar   meer.     

Wat   ons   betreft   stellen   de   veiligheidsregio’s   op   de   kortst   mogelijke   termijn   een   
uniforme   landelijke   uitvoeringsrichtlijn   vast.    

De   juridische   constructie   is   vermoedelijk   dat   de   overheid   de   horeca-   en   
evenementensector   verplicht   een   aantal   zaken   in   de   huisregels   op   te   nemen:   
-   je   bent   gevaccineerd;     
-   je   hebt   de   afgelopen   zes   maanden   Corona   gehad;     
-   je   kan   een   negatieve   test   laten   zien.     
Alleen   de   ondernemer   kan,   en   moet   dus,   zijn   ‘eigen’   huisregels   handhaven.   De   taak   
van   de   gemeente   is   controleren   of   de   ondernemer   deze   huisregels   handhaaft.     De   
maatregel   is   omstreden,   daarom   moet   er   extra   aandacht   zijn   voor   het     uitvoeren   van   
deze   taak.   Boa’s   beschikkend   immers   nog   niet   over     verdedigingsmiddelen.     

2.    Extra   geld .    
Het   kabinet   heeft   45   miljoen   voor   handhaving   toegezegd.   Bij   navraag   blijkt   dat   dit   
eenmalig   is   en    voor   particuliere   beveiligers.   Dat   is   onacceptabel,   want   handhaving   is     een   
publieke   taak   en   niet   voor   bedrijven   met   winstoogmerk.     

 Wij   vinden   dat   er   structureel   geld   moet   komen   voor   handhavingsorganisaties    zodat   zij   
meer   goed   opgeleide   boa’s   met   een   volwaardige   MBO   HTV-opleiding   van   2     á   3   jaar,   of   
daaraan   gelijkwaardig,   kunnen   aannemen.    Op   deze   wijze   kunnen   de     tekorten   die   al   langer   
bestaan,   structureel   worden   opgelost,   zonder   concessies   te     doen   op   opleidingsniveau   en   
kwaliteit.     

Voor   de   korte   termijn   moeten   de   volgende   zaken   worden   opgepakt:    De   Boa’s   moeten   
bevoegd   worden   gemaakt   voor   een   groter   gebied   dan   één    gemeente,   door   een   
samenwerkingscontract   of   beter   nog   voor   he el   Nederland   door     een   besluit   van   de   
minister.   Dan   kunnen   ze   namelijk   ook   worden   ingezet   in   gebieden     waar   meer   horeca   
en   of   evenementen   zijn.   Op   korte   termijn   is   dat   zeer   effectief.   Nu     zijn   ze   namelijk   
slechts   bevoegd   voor   één   gemeente.   



  
 Het   vak   moet   aantrekkelijker   worden   gemaakt.   Dit   kan   op   twee   manieren:   

1.   Onderwaardering:   De   handhaver   is   volkomen   onterecht     
ondergewaardeerd.   Dit   heeft   de   corona   crisis   wel   bewezen.   Dat   betekent   dat   
het   cruciale,   onmisbare   beroep   volgens   een   hogere   salarisschaal   moet   
worden   beloond   (naast   de   jaarlijkse   normale   cao-verhoging).     
2.   Veiliger   werk:   Het   vak   wordt   aantrekkelijker   als   je   kunt   beschikken   over   de   
middelen   om   je   werk   goed   en   veilig   te   kunnen   doen.   De   minister   moet   daarom   
tempo   maken   en   versnellen   met   de   uitvoering   van   onze   afspraken   mbt   de   
verdedigingsmiddelen.   Dat   betekent   wat   ons   betreft:   op   basis   van   de   positieve   
resultaten   in   de   pilot   wapenstok   (loopt   al   9   maanden   goed)   een   nieuwe   AmvB   
opstellen   die   op   1/1/22   van   kracht   kan   zijn.     

Voorzitters   van   de   twee   Boabonden:     
Richard   Gerrits   06   23763362     
Ruud   Kuin   06   23362821   


